
Innspill vedr. tema til FS-Kontaktforum høsten 2020: 

- API-strategi (mail fra Lena, UiO, svar fra Marte).  
Hei 
Det skal gjennomføres en ekstern evaluering av FS, og med det da også FS-APIet, denne 
våren. Rapporten fra denne gjennomgangen vil ikke være klar til brukerforum. Videre tror vi 
i Unit at API-strategi blir litt for detaljert for den gjengse FS-bruker, men at dette heller kan 
være aktuelt for høstens kontaktforum. Vi setter det derfor ikke opp på brukerforum denne 
våren. 
 

- Søknad via utdanningsplan, ikke via egen webapplikasjon (UiT)  
- Best practice for overordnet stud.adm. arbeid (planverk, årshjul, programplanrevisjoner o.l. i 

lys av FS-arbeidet) – forslag fra KRUS 
 

Innspill sendt via evalueringsskjema fra Kontaktforumet høsten 2019: 

- Tableau 
- FS-API 
- Flere «Slik gjør vi det»-tema 
- Digitaliserte løsninger 
- Løsninger som andre institusjoner jobber med (slik som politiattester ved HVO) 
- Undervisningsmodulen ift praksis 
- Erfaringsutveksling i mindre grupper (av hensyn til de små institusjonene som blir litt borte i 

disse møtene) 
- Oppfølging av tidligere presentasjoner, slik som status for betalingsløsning v/UiB, digital 

studentekspedisjon mm. En kort oppsummering, ikke et langt foredrag 
- Status arbeidslivsportalen, undervisningsmodulen, EPN 
- Nytt fra FS 
- Spørretimen 

 
Andre ting: 

- Status digitalisering av vitnemål 
- Status Tjenestestyring 
- Er det noe i FS-system som vi kunne ha satt fokus på som et tema? 
- Status nytt Folkeregister 
- Noe fra Lånekassa? 


